
اردوگاه آبی

 احتمال ادامه غیبت بلانکو 
در هفته دوم

اختـــلاف بلانکو و مســـئولان اســـتقلال همچنان بر 
ســـر ثبت قـــرارداد ایـــن بازیکـــن ادامـــه دارد و حتی 
باعث شـــد تا مهاجم آرژانتینی بازی مقابل شـــمس 
آذر در هفتـــه اول لیـــگ برتر را هم از دســـت بدهد. 
داســـتان قـــرارداد بلانکـــو به زمـــان مدیریـــت علی 
خطیر برمی گـــردد، جایی که او قـــرارداد این مهاجم 
را عوض کرده و مبلـــغ آن را افزایش داد اما حالا بعد 
از رفتن او از استقلال، مسئولان جدید این قرارداد را 
قبول نکـــرده و حاضر به ثبت آن نمی شـــوند چرا که 
در صـــورت این توافـــق، رقم قرارداد بلانکو از ســـقف 
بودجـــه درنظر گرفته شـــده بیشـــتر شـــده و موجب 
دردســـر اســـتقلالی ها می شـــود. از طرفی هم بلانکو 
حاضـــر نمی شـــود قـــراردادی با رقـــم پایین تـــر امضا 
کنـــد و همین هـــم باعـــث شـــده تـــا او در وضعیتی 
بلاتکلیـــف قرار بگیـــرد. در حالـــی کـــه او هفته اول 
لیـــگ را به خاطـــر عـــدم ثبت قـــراردادش از دســـت 
داد، حـــالا با ادامه پیدا کردن ایـــن اختلافات ممکن 
اســـت در بازی مقابل ملـــوان بندرانزلـــی هم غایب 
باشـــد. در چنین شـــرایطی مسئولان اســـتقلال باید 
به خـــود بجنبنـــد و با مدیریـــت این موضـــوع، مانع 
از ادامـــه آن شـــوند تا هرچه زودتـــر بلانکو در ترکیب 

تیم قـــرار بگیرد.
 

 خوشحالی استقلالی ها بعد از 
VAR هدیه

VAR بالاخـــره بـــه کمـــک اســـتقلالی ها آمـــد. در 
شـــرایطی کـــه آبی هـــا فصـــل قبـــل معتقـــد بودند 
از داوری لطمـــه زیـــادی خـــورده و نبود کمـــک داور 
ویدیویـــی باعـــث شـــده تـــا قهرمانـــی را از دســـت 
بدهنـــد، حـــالا با بـــاز شـــدن پـــای VAR بـــه لیگ 
برتر ایـــران، هفتـــه اول را با خوشـــحالی پشت ســـر 

گذاشـــتند. 
درحالـــی که این بـــازی تا لحظـــات پایانی مســـاوی 
بود، محمدحســـین اســـلامی گل برتـــری را به ثبت 
رســـاند کـــه کمـــک داور ایـــن گل را آفســـاید اعلام 
کـــرد امـــا بـــا اعتـــراض اســـتقلالی ها کار بـــه کمک 
 VAR داور ویدیویی کشـــیده شـــد کـــه در نهایـــت
بـــه کمک آنهـــا آمد تا گل درســـت اعلام شـــود. این 
موضـــوع واکنش هـــای زیـــادی در برداشـــته و حالا 
باعـــث شـــده اســـت تـــا اســـتقلالی ها حداقـــل در 
هفته اول خوشـــحال باشـــند؛ هرچند که VAR دو 
روی ســـکه دارد و ممکن اســـت در هفته های آینده 
حتـــی برعکس عمل کـــرده و تصمیماتـــش به ضرر 

اســـتقلالی ها شود.
 

نکونام پرونده مرادمند را بست
جـــواد نکونـــام آب پاکـــی را روی دســـت اســـتقلالی ها 
ریخت. درحالی کـــه وضعیت محمدحســـین مرادمند 
مدافـــع فصل قبـــل اســـتقلال در هاله ای از ابهـــام قرار 
دارد، بـــا توجـــه بـــه صحبت هـــای نکونام در نشســـت 
خبـــری بازی با شـــمس آذر، به نظر می رســـد که پرونده 

این بازیکن بســـته شـــده است. 
درحالـــی که یکـــی از خبرنـــگاران در نشســـت خبری از 
نکونام درباره محمدحســـین مرادمند ســـؤال پرســـید، 
او اینطـــور جواب داد کـــه در مورد بازیکنانـــی که در تیم 
هســـتند، از من ســـؤال کنید کـــه حالا با توجـــه به این 
پاســـخ، به نظر می رســـد جدایی مرادمند از اســـتقلال 
قطعی اســـت. البته که ایـــن موضوع به ایـــن راحتی ها 
هم نیســـت و جدایی این بازیکن از اســـتقلال می تواند 
بار مالـــی زیادی روی دوش مســـئولان باشـــگاه بیندازد 
چراکـــه او با آبی هـــا قـــرارداد دارد و تحت هر شـــرایطی 

باشـــگاه باید پـــول او را بپردازد.

از نکونام اصرار، از تورانیان انکار

تـــلاش جـــواد نکونـــام و مســـئولان اســـتقلال برای 
حفظ ســـامان تورانیـــان مدافع فصل قبـــل این تیم 
همچنـــان بی نتیجـــه اســـت. از آنجایی کـــه بحران 
دفاع راســـت در اســـتقلال جدی اســـت، نکونام در 
تلاش اســـت تا بـــرای حل ایـــن معضـــل، تورانیان را 
در تیم نگه دارد. این درحالی اســـت کـــه این مدافع 
برای رفتـــن به تیم ملوان عجلـــه دارد تا هرچه زودتر 
ســـربازی خود را پشت ســـر بگذارد و همچنین بتواند 
بازی های بیشـــتری در ترکیب اصلی حضور داشـــته 
و بـــه زمیـــن بیایـــد. بنابراین تـــا این لحظـــه نکونام 
هرچـــه زده بـــه در بســـته خورده اســـت و حـــالا باید 
دید کادرفنی و مســـئولان اســـتقلال در روزهای آینده 
برای حـــل این بحران دســـت به چـــه کاری خواهند 
زد و تلاش هـــا برای متقاعـــد کـــردن تورانیان جواب 

خواهـــد داد یا نه.
 

سیستم 4 دفاعه نکونام تا پایان لیگ
اســـتقلال بـــا سیســـتم 4 دفاعـــه ادامـــه خواهـــد داد. 
درحالـــی که تیم جـــواد نکونام 3 هفتـــه اول فصل قبل 
لیگ برتر را با سیســـتم 4 دفاعه شـــروع کـــرده بود، در 
ادامه به سیســـتم 3 دفاعه تغییـــر روش داد اما حالا به 
نظر می رســـد اســـتقلال این فصل با توجه به پتانســـیل 
دفاعی خوب و تعدد بازیکنـــان در خط دفاعی، تا پایان 
لیـــگ همین فرمان را پیش گرفته و با همین سیســـتم 

4 دفاعه مســـابقات را پشت ســـر می گذارد.
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بهتـــاش فریبـــا معتقد اســـت کـــه برد 
تیم هـــا در هفته هـــای آغازیـــن لیـــگ 
مـــلاک ارزیابـــی عملکرد آنها نیســـت. 
پیشکسوت اســـتقلال می گوید: »هفته 
اول تـــا ســـوم عملکـــرد هیـــچ تیمی را 
نمی تـــوان ارزیابی کرد و باید چند هفته 
از لیگ ســـپری شود تا ارزیابی درستی از 
عملکرد تیم ها بویژه اســـتقلال داشت. 
در ایـــن بـــازی نفـــرات اصلـــی از جمله 
محمدی، بلانکـــو، جلالـــی، اندونگ و 
کاکوتـــا که هـــواداران روی آنها حســـاب 
بـــاز کـــرده بودند، حضـــور نداشـــتند و 

ســـبب شـــد تا اســـتقلال نتوانـــد بازی 
قابـــل قبـــول و تماشاگرپســـندی را بـــه 
نمایش بگذارد.« پیشکسوت استقلال 
جریان بـــاد را در کیفیت بـــازی اثرگذار 
می دانـــد: »باد شـــدید در جریـــان بازی 
این دو تیم ســـبب شـــد که شـــمس آذر 
و اســـتقلال نتوانند بـــازی خوبی را ارائه 
کننـــد، شـــدت باد بـــه گونه ای بـــود که 
تیـــم قوی تـــر را از لحاظ گرفتـــن امتیاز 
تحت تأثیـــر قـــرار داده بـــود اما بـــا این 
شـــرایط اســـتقلال توانســـت بازی را به 
خوبـــی کنترل و بـــه جلو ببـــرد.« فریبا 
ادامـــه داد: »باد شـــدید ســـبب شـــد تا 
بـــازی از لحـــاظ فنـــی آنطور کـــه انتظار 
داشـــتیم، انجام نشـــود و بازی اصلاً بار 
فنی نداشـــت. البته الان قضـــاوت زود 

اســـت و بایـــد در هفته هـــای بعـــد دید 
کـــه اســـتقلال چگونـــه عمـــل خواهد 
کـــرد. مهـــم ۳ امتیاز بـــازی بـــود که در 
هفتـــه اول گرفتیـــم، ایـــن ۳ امتیـــاز از 
لحـــاظ بعد روانی بـــرای بازیکنان و کادر 
فنی خیلی مهم بود و ســـبب می شـــود 
تـــا بازیکنـــان با روحیـــه بهتـــر و بالاتری 
بازی های بعدی را ادامـــه دهند.« فریبا 
درباره ترتیـــب بازی های اســـتقلال نیز 
این واکنش را نشـــان داد: »قرعه کشی 
نشـــان می دهد کـــه اســـتقلال در چند 
دیـــدار آینده خـــود بازی های ســـنگینی 
نـــدارد و باید بـــا تکمیل کردن لیســـت 
خود به فکر گرفتن امتیاز باشـــد. البته 
هـــواداران نیـــز نبایـــد از همان شـــروع 
فصـــل بـــا تحـــت فشـــار گذاشـــتن این 
تیم خواســـتار قهرمانی از آنها باشـــند. 
اســـتقلال مدعـــی قهرمانـــی اســـت و 
امســـال تنها بـــرای قهرمانـــی می جنگد 
امـــا نبایـــد فشـــار روانـــی روی بازیکنان 
به گونـــه ای باشـــد که در آنها اســـترس 
ایجـــاد کند. متأســـفانه یکســـری افراد 
هســـتند که اســـتقلالی نیســـتند اما به 
اســـم اســـتقلال در فضـــای مجـــازی با 
پیـــش کشـــیدن مســـأله قهرمانـــی بار 
روانی زیـــادی را روی بازیکنـــان تیم قرار 
می دهند که درســـت نیست. استقلال 
باید تلاش کنـــد با همیـــن فرمان جلو 
برود تا به قهرمانی دســـت پیـــدا کند.«

علیرضــا اکبرپــور هــم وزرش بــاد را در 
کیفیــت عملکــرد دو تیم اثر گذار دانســته 
اســت: »وزش بــاد روی این مســابقه تأثیر 
گذاشــت و بــازی دو تیــم را بــه هــم زده 
بــود. بــا این حــال اســتقلال در مســیر 
ــا  قهرمانــی بایــد از ابتــدا بــه دنبــال بــرد ب
ــه دنبــال  ــد ب گل هــای بیشــتر باشــد. نبای
بــازی اقتصادی باشــد کــه گل بزنــد و آن را 
حفــظ کند. درســت اســت که تیــم از نظر 
ــکلاتی  ــان مش ــتن بازیکن ــار داش در اختی
داشــت ولــی همیــن شــرایط کــم و بیــش 
بــرای تیــم حریــف هــم وجــود داشــت. 

تغییــرات  دچــار  بــار  چنــد  هــم  آنهــا 
کادرفنــی شــدند و تیــم جوانــی داشــتند. 
اســتقلال بایــد صلابــت بیشــتری داشــته 
ــده  ــر برن ــا راحت ت ــن بازی ه ــد و در ای باش
شــود.« اکبرپــور از اینکــه می بینــد برخــی 
میــدان  در  حضــور  آمــاده  بازیکنــان 
نشــدند، بســیار متعجــب اســت: »ایــن 
کارهــا کــه بایــد انجــام می شــد. نمی دانــم 
مشــکل کجــا بــوده و چــرا مجوزشــان 
صادر نشــده اســت. مدیریت باید در این 
مــورد پاســخگو باشــد. تمــام تیم هــا روی 
چند بازیکن خودشــان حســاب بیشتری 
بــاز می کننــد و برنامه هــای تیمــی را بــر 
اســاس آنهــا انجــام می دهنــد امــا مــا یــک 
لیــگ فرسایشــی داریــم و در کنــارش 
ــازی  ــم ب ــیا ه ــی و آس ــام حذف ــد در ج بای

کنیــم.« اکبرپــور درعیــن حــال معتقــد 
اســت کــه اســتقلال بایــد راحــت همــه 
ــا تمــام احترامــی  بازی هایــش را ببــرد: »ب
کــه بــرای تیــم خــوب شــمس آذر قائلــم، 
اســتقلال بایــد بازی هــا را راحت تــر و بــا 
گل هــای بیشــتری پشت ســر بگــذارد. 
درســت اســت کــه اولیــن بــازی بــرای هــر 
تیمــی ســخت اســت امــا انتظــار بیشــتری 
از تیــم داریــم.« پیشکســوت اســتقلال از 
ورود وی ای آر بــه لیــگ اســتقبال می کند: 
»وجــود VAR به فوتبال کشــورمان کمک 
می کنــد. در بــازی اســتقلال و شــمس آذر 
دیدیــم چــه اتفاقــی افتــاد و حــق هیــچ 
تیمــی ضایــع نشــد. حتــی شــمس آذر 
هــم بــه حــق خــودش رســید و شــاید 
اگــر ایــن سیســتم نبــود، پنالتــی آنهــا هــم 
دیــده نمی شــد. اگــر ایــن دســتگاه زودتــر 
بــه فوتبــال مــا می آمــد، شــاید خیلــی از 
می کــرد.  تغییــر  نتایــج  و  قهرمانی هــا 
نمی خواهــم بگویــم قهرمانی هــا ناســالم 
بــوده امــا بــه هرحــال داوران بهتر تصمیم 
ــد و  ــوت می زدن ــر س ــد، راحت ت می گرفتن
حــق بــه حقــدار می رســید. از مهــدی تــاج 
تشــکر می کنــم کــه اشــتباهات را قبــول 
می کنــد ولــی اگــر بــه ســال های قبــل هــم 
نــگاه کنیــد از ایــن اشــتباهات زیــاد بوده و 
بــه خاطــر همــه آن ســال ها چــه از طــرف 
فدراســیون و چــه از طــرف کمیتــه داوران 

بایــد عذرخواهــی می شــد.«
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رضاییان تنهــــــــا است

 
رامیـــن رضاییـــان در جریـــان بـــازی 
بـــا شـــمس آذر یکـــی از فعال تریـــن 
بازیکنان اســـتقلال بود و موفق شـــد 
زمینه ســـاز گل پیروزی بخش تیمش 
باشـــد. رضاییان که با هیاهوی بسیار 
به اســـتقلال پیوســـت و بســـیاری از 
پرسپولیســـی ها را بابت ایـــن انتقال 
بشـــدت دلخور کرد، حـــالا تبدیل به 
چشـــم و چراغ اســـتقلالی ها شـــده 
و جواد نکونـــام نیز حســـاب ویژه ای 
روی ایـــن بازیکـــن بـــاز کرده اســـت. 
قـــرار اســـت رضاییـــان در ترکیـــب 
اســـتقلال غالبـــاً بـــه عنـــوان گوش 
راســـت یا هافبک راســـت بازی کند، 
هرچند که او قابلیت بازی در پســـت 
دفاع راســـت را نیـــز دارد اما بودنش 
در منطقـــه ای که بیشـــتر بـــه دروازه 
حریف نزدیک باشـــد، احتمال برتری 
اســـتقلال را افزایـــش خواهـــد داد. 

رامین هم در گلزنـــی تخصص بالایی 
دارد و هـــم اینکه در موقعیت ســـازی 
بازیکـــن بســـیار متبحری اســـت. به 
همیـــن دلیل حضـــورش در نقطه ای 
کـــه بیشـــتر بـــه دروازه رقبـــا نزدیک 
باشـــد به سود اســـتقلال خواهد بود 
و نکونـــام نیز همیـــن قصـــد را دارد. 
امـــا درعیـــن حال کـــه نکونـــام روی 
بـــازی کـــردن رامیـــن در پســـت های 
هجومی نظـــر مســـاعد دارد، فقدان 
یک مدافع راســـت تخصصی موجب 
شـــده فعلاً سرمربی اســـتقلال تمام 
مســـئولیت های هجومـــی در تیمش 

را بـــه عهده ایـــن بازیکن نســـپارد.
طـــور  بـــه  میـــن  ا ر کـــه  هرچنـــد   
اتوماتیـــک وار و خـــودکار گاهـــی جلو 
می رود، موقعیت می ســـازد و حریف 
را بشـــدت تحت فشـــار قرار می دهد 
امـــا بـــه هرحـــال لازم اســـت کـــه در 
پســـت دفـــاع راســـت نیـــز بازیکنـــی 
همـــواره در کنـــار دیگـــر مدافعـــان 
حضـــور داشـــته باشـــد تا اســـتقلال 
از نقطـــه نظـــر دفاعی دچار مشـــکل 
نشـــود. در بـــازی بـــا شـــمس آذر در 
واقع رامیـــن به عنوان دفاع راســـت 
بـــه میـــدان رفـــت و بـــا اینکـــه غالباً 

مقابـــل دروازه حریف دیده می شـــد 
امـــا در اصـــل وظایف دفاعـــی را هم 
بـــه دوش داشـــت. بدون شـــک اگر 
استقلال دفاع راســـت داشته باشد، 
نکونام با آســـودگی خاطر بیشتری از 
رامین در پســـت گوش راســـت بازی 
خواهد گرفت و دغدغه ای هم بابت 
خســـتگی یا احیانـــاً مصدومیت این 
بازیکن نخواهد داشـــت اما حقیقت 
تلـــخ ایـــن اســـت کـــه بعـــد از رفتن 
صالـــح حردانـــی اکنـــون اســـتقلال 
از داشـــتن دفـــاع راســـت تخصصـــی 
بی بهره اســـت و بایـــد از رضاییان به 
عنوان دفاع راســـت بـــازی بگیرد که 
ایـــن منجر به خســـتگی بیشـــتر این 
بازیکـــن و افزایـــش مســـئولیت های 
محوله در ترکیب اســـتقلال خواهد 

. شد
کـــه  دلیلـــی  مهم تریـــن  واقـــع  در 
ســـبب شـــده نکونـــام روی جـــذب 
مدافع راســـت تأکید کند نیز همین 
اســـت و ســـرمربی اســـتقلال قصـــد 
دارد خســـتگی کمتری بر ســـاق های 
رامیـــن مســـتولی شـــود تا بـــا خیال 
راحت تـــری از این بازیکن در پســـت 
بـــا  را  او  و  بگیـــرد  بهـــره  تخصصـــی 

آســـودگی خیـــال نزدیـــک بـــه دروازه  
حریف بـــازی دهـــد. اینکـــه مدیران 
اســـتقلال در روزهـــای آتـــی موفـــق 
به جـــذب مدافـــع راســـت تخصصی 
شـــوند تا رامین آزادی عمل بیشتری 
داشته و از مصدومیت های احتمالی 
نیز مصون بماند، ســـؤالی اســـت که 
پاســـخ دادن به آن ســـاده نیست اما 
بایـــد بـــه این نکتـــه معترف بـــود که 
ســـرمربی اســـتقلال به دلیل حفظ 
رامیـــن و قـــراردادن ایـــن بازیکن در 
پســـت های هجومی، اصـــرار ویژه ای 
به جـــذب مدافـــع راســـت تخصصی 
جدید دارد. حالا باید دید در روزهای 
آتـــی آیا مدیـــران اســـتقلال با جذب 
مدافـــع راســـت جدیـــد خیـــال آقای 
ســـرمربی را آســـوده خواهنـــد کرد یا 
رامین باید تک و تنها در پســـت دفاع 
راســـت بـــه میـــدان بـــرود و ریســـک 
مصدومیت احتمالی و یا خستگی را 
نیز به جـــان بخرد؟! اســـتقلالی ها از 
همین حالا نگرانند کـــه رضاییان به 
دلیل فشار، مصدومیت و تعدد بازی 
دربـــی را از دســـت بدهـــد و این یک 
نگرانی قابـــل تأمل و بالقوه اســـت و 

نبایـــد از آن غافـــل بود.

با اینکه مســـئولان مربوطـــه در هیأت 
فوتبال اســـتان تهران و سازمان لیگ 
برای ســـازماندهی ورزشـــگاه شـــهدای 
قـــدس اســـتان تهران زحمـــت زیادی 
کشـــیدند و این ورزشـــگاه تـــا حدی به 
شـــرایط آرمانی رســـید تا میزبان بازی 
هـــوادار و خیبـــر خرم آبـــاد باشـــد، اما 
اشـــکالات این ورزشـــگاه بـــه خصوص 
خیابان هـــای منتهی به ورزشـــگاه که 
در بازی هـــای پرتماشـــاگر گنجایـــش 
کافـــی نـــدارد، کار را بـــرای برگـــزاری 
بازی هـــای بـــزرگ در ایـــن ورزشـــگاه 

دشـــوار خواهـــد کرد.

در  شـــهرقدس  شـــهدای  ورزشـــگاه 
نقطـــه ای قـــرار دارد کـــه فقـــط یـــک 
خیابان اصلی به این ورزشـــگاه منتهی 
می شـــود و چنانچـــه قرار بـــر پذیرایی 
از تماشـــاگران پرتعـــداد باشـــد، قطعاً 
مشکلات ترافیکی بســـیاری را برای آن 

منطقه ایجـــاد خواهـــد کرد.
خیبـــر  و  هـــوادار  بـــازی  همیـــن  در 
خرم آبـــاد ترافیـــک نســـبی اطـــراف 
ورزشـــگاه بـــه وجـــود آمـــد و بـــه طـــور 
قطـــع اگر بازی اســـتقلال و ملـــوان در 
این ورزشـــگاه برگزار شـــود، مشکلات 

ده هـــا برابـــر خواهد شـــد.
نکونام بعد از برتری مقابل شمس آذر 
در قزوین اعلام کرد به دنبال میزبانی 
در ورزشـــگاه شـــهر قدس هستند، اما 
برخـــی مســـئولان در ســـازمان لیگ با 

برگزاری بازی اســـتقلال در ورزشـــگاه 
شـــهدای شـــهر قدس تهران مخالفند 
و اعتقـــاد دارند زیرســـاخت کافی برای 
برگـــزاری بـــازی پرتماشـــاگر در ایـــن 

ورزشـــگاه وجود ندارد.  
از جملـــه مشـــکلات ایـــن ورزشـــگاه 
می تـــوان بـــه نامناســـب بودن جایگاه 
خبرنـــگاران اشـــاره کرد. حتـــی جایی 
بـــرای گزارشـــگر بـــازی وجود نـــدارد و 
گزارشـــگر بازی خیبر و هـــوادار از روی 
پشـــت بام ورزشـــگاه و به طور ایستاده 
این بـــازی را گزارش می کـــرد که اتفاق 

بســـیار عجیبی بود.
ی  یس ها و ســـر ز  ا زشـــگاه  ور یـــن  ا
بهداشـــتی کافی نیز برخوردار نیســـت 
کـــه پذیـــرای حجـــم زیـــاد هـــواداران 
باشـــد و چنانچـــه اســـتقلال بخواهد 

در ورزشـــگاه شـــهدای قـــدس میزبان 
باشـــد، مشـــکلات دو چندان خواهد 

. شد
حـــال ممکـــن اســـت تجربـــه کســـب 
پیـــروزی در قزویـــن تـــا حـــدی جواد 
نکونـــام را نرم کنـــد تا راضی بـــه بازی 
دوباره در قزوین شود و استقلال برای 
بـــازی بـــا ملـــوان به این شـــهر بـــرود. 
هرچنـــد کـــه نکونـــام اعتقـــاد دارد به 
دلیل نزدیکی قزوین به رشـــت و انزلی 
ممکـــن اســـت تماشـــاگران زیـــادی از 
ایـــن خطه به قزوین بیاینـــد و میزبانی 

اســـتقلال عمـــلاً زیر ســـؤال برود.
البته اگـــر برگزارکننـــدگان این بازی۹۰ 
درصـــد از فضـــای ورزشـــگاه را بـــرای 
تماشـــاگران میزبان؛ یعنی استقلال، 
اختصـــاص دهنـــد، اوضـــاع به ســـود 

اســـتقلال پیـــش خواهـــد رفت.  
یکـــی دیگـــر از مزیت هـــای بـــازی در 
قزویـــن وجـــود دســـتگاه کمـــک داور 
ویدیویی اســـت کـــه در همیـــن بازی 
اســـتقلال مقابل شـــمس آذر به نوعی 
۳ امتیـــاز شـــیرین برای اســـتقلال به 

ارمغان آورد و ممکن اســـت ســـرمربی 
آبی هـــا را راضـــی بـــه بازگشـــت دوباره 
به این شـــهر کند تا نگرانی مســـئولان 
در ســـازمان لیـــگ نیـــز برای بـــازی در 
ورزشـــگاه شـــهدای قدس به طور کلی 

فروکـــش کند.

نگاه فنی

حمیدرضا عرب
خبر نگار
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 ورزشگاه شهدای قدس آماده میزبانی از آبی ها نیست

استقلال در دوراهی شهرقدس-قزوین

آرمان رمضانـــی هفته اول را با گلزنی 
پشـــت ســـر گذاشـــت تـــا در همین 
آغـــاز لیـــگ برتر یـــک بار ســـنگین 
را از روی دوش خـــودش بـــردارد. او 
حالا برخـــلاف انتظـــارات تبدیل به 
یـــک گزینه جـــدی بـــرای بـــازی در 
ترکیب اســـتقلال شـــده و بـــه نظر 
می رســـد در شـــرایطی کـــه بلانکـــو 
بـــه بـــازی هفته نخســـت نرســـید و 
دیگـــر خارجی هـــای اســـتقلال نیز 
به دلیل ناآمادگی نتوانســـتند برای 
اســـتقلال به میدان بروند، بهترین 
اتفـــاق ممکن بـــرای آرمـــان تنومند 

رخ داده تـــا او یک جایـــگاه خاص و 
ویـــژه را در ترکیـــب اســـتقلال برای 
خـــودش ایجاد کند. ایـــن وضعیت 
در شـــرایطی نگاه هـــا را متوجه خود 
کـــرده کـــه آرمـــان پیش از شـــروع 
فصل تا آســـتانه جدایی از استقلال 
نیـــز پیـــش رفته بـــود و بســـیاری از 
کارشناســـان اســـتقلالی هم معتقد 
بودنـــد که اســـتقلال بایـــد به جای 
این بازیکن از یک مهاجم طراز اول 
ســـود ببـــرد و دور این بازیکـــن را که 
اندک شمار گل هایی برای استقلال 
به ثمـــر رســـانده، خط بکشـــند اما 

چنیـــن نشـــد و آرمـــان رمضانـــی به 
خواســـت جواد نکونام در استقلال 
باقـــی مانـــد و حـــالا بـــا گلی کـــه در 
ترکیـــب اســـتقلال به ثمر رســـانده 
اســـت.  داده  تغییـــر  را  معـــادلات 
رمضانـــی خـــود نیـــز از ایـــن گلزنـــی 
بسیار خوشـــحال اســـت و به بالا و 
پایین هـــا و تلاطم هایـــی کـــه پیش 
از شـــروع فصل داشته اشـــاره کرده 
اســـت. او در مصاحبه سرپایی خود 
بعـــد از برتـــری مقابـــل شـــمس آذر 
قزوین به این موضوع اشـــاره کرد و 
حتی متذکر شـــد به این نکته مهم 

که ســـرمربی اســـتقلال به او گفته 
بود کـــه صبر کند تـــا اتفاقات خوب 
رخ دهـــد کـــه حـــالا چنین شـــده و 
رمضانـــی به نقطه اطمینان بخشـــی 
در بـــدو ورود بـــه لیـــگ بیســـت و 
چهـــارم رســـیده اســـت. هـــواداران 
اســـتقلال نیـــز بـــه شـــدت رمضانی 
را بعـــد از برتـــری مقابل شـــمس آذر 
در حیـــن خـــروج از ورزشـــگاه مورد 
لطـــف و عنایت خـــود قـــرار دادند. 
جالـــب اینکـــه وقتـــی هـــواداران از 
رمضانی خواستند که در هفته های 
آتـــی بـــاز هـــم بـــرای اســـتقلال گل 

بزنـــد او بـــا چهـــره ای خنـــدان رو 
بـــه هـــواداران تیمـــش کـــه بیرون 
ورزشـــگاه حضـــور داشـــتند، کـــرد و 
گفـــت: » ان شـــاء الله ســـعی می کنم 
بازهـــم بـــرای اســـتقلال گل بزنم.« 
ایـــن جملـــه البتـــه نشـــان دهنده 
روحیه مناسبی اســـت که در وجود 
رمضانـــی شـــکل گرفتـــه و احتمالاً 
او را بـــه یـــک ســـورپرایز غیرمنتظره 
در ترکیـــب فصل جدید اســـتقلال 
تبدیـــل خواهد کـــرد. آیا آرمـــان در 
بازی با ملـــوان هم برای اســـتقلال 

گل خواهـــد زد؟!

وعده آرمان رمضانی به هواداران: 

باز هم گل می زنم

سوژه


